



列強侵華史實維護協會(APHAFIC)  
**ASSOCIATION FOR PRESERVING HISTORICAL ACCURACY OF  
FOREIGN INVASIONS IN CHINA (<http://APHAFIC.org>)**

南京大屠殺八十週年紀念會  
**The Observation of the 80<sup>th</sup> Anniversary of the Nanking Massacre**  
**1:30-4:30pm, December 2<sup>nd</sup>, Saturday**  
**La Jolla/Riford Branch Library (858-552-1657)**  
**7555 Draper Ave, La Jolla, CA 92037**



節目包括演講. 主講人包括洛杉磯南京大屠殺美國英雄紀念館館長劉祥先生, Point Loma 高中歷史老師 Mr. Patrick Seamus McElhaney, 以及聖地亞哥中國歷史博物館高級顧問莊紹文博士, 合唱, 高中生對南京影片之感想, 追悼在南京大屠殺中的受難者. 會場有二次大戰有關的圖片展示及書籍出售, 並供應茶點. 詳情請洽孟憲嘉 Jack Meng: JackHMeng@aol.com (619-421-5694)或王麗琳 Lilin Wang: lilinwang@adelphia.net (858-246-6165).

Program includes speeches by Mr. Mark Liu, curator, L.A. Memorial Hall of American Heroes during Nanjing Massacre, Mr. Patrick Seamus McElhaney, history teacher, Point Loma High School and Dr. Alex Chuang, Executive director emeritus, San Diego Chinese Historical Museum and Ensemble and music performance. High school students on their thoughts on the film: Nanking. Pay tribute to Nanking massacre victims, poster displays and sales of books on WWII history. Refreshment will be served. For further information, please contact Jack Meng: JackHMeng@aol.com,(619-421-5694) or Lilin Wang: lilinwang@adelphia.net (858-246-6165).